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URBÁRSKA SPOLOČNOSŤ, pozemkové spoločenstvo Becherov 
086 35 Becherov 

___________________________________________________________________________ 
 
 

Z á p i s n i c a 
 
 

z Valného zhromaždenia Urbárskej spoločnosti, pozemkové spoločenstvo Becherov 
a Súkromných lesov Becherov konaného dňa 21.04.2024 o 14.00 hod. v KSB Becherov 

______________________________________________________________________ 
 
 Prítomní:       podľa prezenčnej listiny. 
 
1) Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka US PS Becherov Helena Šurkalová, ktorá 

prítomných privítala a prečítala prítomným návrh na členov jednotlivých komisií, 
zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
 

2) Pre toto valné zhromaždenie boli navrhnuté pracovné komisie v  zložení : 
      Mandátová komisia : Ing. Stanislav Prexta, Ľuboš Leško 
      Návrhová komisia: Marián Tančin, Igor Varchol 
       
3) Za zapisovateľa bol navrhnutý pán Jozef Gmiterko a za overovateľov zápisnice boli 

navrhnutí Ján Plevka a Anna Juričková.  
 

4) Predsedajúci dal prítomným hlasovať o programe valného zhromaždenia. Program 
s navrhovanými zmenami bol schválený všetkými prítomnými hlasmi. 

 
5) Predsedníčka US predniesla prítomným správu o plnení uznesení z minulej valnej hromady. 

Hlavne sa venovala informácií o oprave priepustu. Ďalej predniesla správu o činnosti za rok 
2023. Správa bola rozdelená na dva samostatné celky – urbár a súkromné lesy. Prítomní 
túto správu zobrali na vedomie. 

 
6) Z dôvodu, že mandátová komisia ešte prepočítavala hlasy, predsedajúca navrhla zmenu 

poradia bodov programu. Za tento návrh bol vyjadrený všeobecný súhlas. 
 
7) Predsedníčka dozornej rady Ing. Mária Lepeňová prečítala prítomným správu dozornej rady 

za rok 2023. 
 
8) Predsedníčka US Helena Šurkalová sa vyjadrila ku kontrole z Okresného úradu 

v Bardejove, pozemkového a lesného odboru. Podľa výsledkov kontroly naša spoločnosť 
musí zaplatiť pokutu 165,00 €. Prítomným oznámila, že oznamovateľom bol Štefan 
Fedorko. Následne sa rozprúdila diskusia o tomto probléme z rôznymi návrhmi na riešenie 
vzniknutej situácie. K problému sa vyjadril aj pán Štefan Fedorko. Po skončení rozpravy 
daný stav zobrali prítomní na vedomie.  

 
9) OLH Jaroslav Kučeravý predniesol správu o hospodárení v lese a aj plán činnosti spoločnosti 

na rok 2024. Zároveň sa vyjadril k podnetu. Prítomní zobrali túto správu na vedomie. 
 

10) Mandátová komisia predniesla správu o výsledku spočítania hlasov prítomných 
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s výsledkom, že prítomných je 38,59 % zo všetkých členov a 50,05 % zo známych členov.  
 
11) Keďže bolo prezentované, že valné zhromaždenie je uznášaniaschopné, predsedajúca dala  
      prítomným hlasovať o prednesených komisiách a zapisovateľovi. Komisie a zapisovateľ 
      boli jednohlasne schválení a hlasovaním potvrdili, že prednesené správy berú na vedomie. 
 
12) Ceny palivového dreva na rok 2024 ostávajú nezmenené. Čiže:  
 

- Pre podielnikov je to suma 40 €/ m3 a pre nepodielnikov sa stanovuje trhová cena.  
- Maximálna výška pre jedného odberateľa sa stanovuje na 11 m3, alebo do výšky 

veľkosti podielu 
 

 
13)  V nasledujúcom bode prítomní jednohlasne schválili účtovnú závierku za rok 2023. 

 

14) V rôznom starosta obce Jozef Gmiterko predniesol prítomným návrh na vysporiadanie 
„Ričkovej cesty“ od križovatky v dĺžke cca 1,5 km. Ide o to, že parcela je v majetku obce 
a cesty Urbárskej spoločnosti. Obec môže v rámci výzvy na spoločné zariadenia po 
pozemkových úpravách žiadať NPF na opravu cesty. Ale v tejto veci musíme byť pripravený 
a v prípade vyhlásenia výzvy, nie je možné čakať na valné zhromaždenie. Preto navrhol, aby 
prítomní poverili výbor US v prípade potreby jednať o prevode časti „Ričkovej cesty“ 
z majetku  US do majetku obce a keď bude jednanie úspešné, tak takýto pred schvaľuje. 
Tento návrh bol schválený všetkými prítomnými členmi. 

 
      Ďalej predsedníčka US požiadala prítomným, aby pri dovoze palivového dreva mali 

pripravené dostupné miesto na jeho vyloženie. 
 
     Nasledovala rozprava medzi OLH a prítomnými o spracovaní kalamity v časti zvanej 

„čeremka“. 
 

15) Návrhová komisia prečítala návrh na uznesenie, ktorý bol schválený ako celok všetkými 
      prítomnými hlasmi. 

 
 
 
Predsedníčka p. Helena Šurkalová sa prítomným poďakovala za účasť  a pozvala ich na 
malé občerstvenie.  
 
 

 
 
 
 
Zapisovateľ:  Jozef Gmiterko    Overovatelia zápisnice: Ján Plevka 
                                                                                                     Anna Juričková 
 
 
 


